
toeloopt. Het is net alsof er kleine
beekjes in het park lopen.

Ruim twintig bomen
Nu ziet het nieuwe parkje er nog
een beetje kaal uit. Maar het gras
moet nog groeien en ook komen er
nieuwe bomen. Er zijn meer dan
twintig bomen besteld. Onder
meer verschillende prunussen,
lijsterbessen en een enkele winter-
eik: de verschillende soorten moe-
ten zorgen dat het park het hele
jaar door een gevarieerde aanblik
biedt.

De noodschool biedt onderdak aan
basisschool De Giraf die op haar hui-
dige plek aan de Guido Gezellelaan
een nieuw onderkomen krijgt. De
bedoeling is dat in januari 2026 met
de sloop van De Giraf wordt begon-
nen. Aansluitend wordt in naar
schatting twee jaar tijd een nieuw
schoolgebouw neergezet.

Wat er daarna met de noodschool
gebeurt, is nog niet zeker en hangt
af van wat er met De Toermalijn – de

andere basisschool in de wijk Els-
broek – gaat gebeuren. Ook die
school is namelijk hard aan nieuw-
bouw toe en mocht die plaatsvinden
op de huidige locatie aan de Abella-
laan dan gaat De Toermalijn na De
Giraf het tijdelijke gebouw gebrui-
ken.

Eerder
Maar een besluit over de locatie van
een nieuwe Toermalijn is nog niet
genomen. Komt de school op een an-
dere plek (in Elsbroek, of elders in
Hillegom) dan is een tijdelijk onder-
komen niet nodig en verdwijnt de
noodschool al eerder uit het park.
De gemeente geeft daarom een ver-
gunning voor zestig maanden (vijf
jaar) af, maar het is goed mogelijk
dat het gebouw veel eerder weer
wordt afgebroken. Als het tijdelijke
gebouw niet meer nodig is, wordt de
locatie weer ingericht als park.

De noodschool wordt een flink

gebouw dat wordt opgebouwd uit
koppel- en stapelbare units van zes
bij drie meter. Daarvan zijn er ruim
honderd nodig. Ernaast wordt ook
een speelplaats aangelegd. Het ge-

bouw huisvest straks de circa 430
leerlingen van De Giraf en twee
groepen (24 plaatsen) van kinder-
dagverblijf De Theepot.

Het Elsbroekpark kwam uitein-
delijk als beste optie uit de bus, na-
dat eerder een trapveld naast De Gi-
raf en een hondenlosloopveld aan
de Jacques Perklaan in beeld waren.
De grootste voordelen van het Els-

broekpark zijn dat er voldoende
ruimte is, dat er geen bomen hoeven
te worden gekapt, dat de verkeers-
veiligheid er het best is gewaar-
borgd en dat deze plek op de minste
weerstand stuit van omwonenden,
alhoewel vanuit de Medagflats wel
zorgen over deze locatiekeuze zijn
geuit.

Stroom niet zeker
De energievoorziening wordt mo-
gelijk nog problematisch. Netbe-
heerder Liander kan nu nog niet
toezeggen dat de noodschool een
aansluiting op het stroomnet krijgt.
Wethouder Karin Hoekstra is opti-
mistisch daarover, maar voor het ge-
val dat uiteindelijk tocht niet lukt,
werkt de gemeente aan een plan B
waarbij zonnepanelen en accu’s de
school van elektriciteit moeten
voorzien.

De politiek besprak de plannen
voor de tijdelijke school tijdens een

extra ingelaste commissievergade-
ring. Meerdere partijen spraken
hun verbazing uit over de uiteinde-
lijk keuze, omdat in een eerder sta-
dium juist werd aangegeven dat het
park geen goede optie was. Ria
Heemskerk van Bloeiend Hillegom
uitte nog de felste kritiek. Zij gaf
aan nog altijd voorstander te zijn
van het hondenlosloopveld als loca-
tie voor de tijdelijke school. In de
raadsvergadering van volgende
week, donderdag 26 juni, wordt de
knoop doorgehakt.

De gemeenteraad besloot twee
jaar geleden al 18 miljoen euro uit te
trekken voor De Giraf. Dat bedrag
was inclusief herinrichting van de
omgeving en de bouw van het tijde-
lijke onderkomen. Of het twee jaar
later nog altijd toereikend is, moet
blijken. De 18 miljoen in 2023 was al
10 miljoen meer dan waar de ge-
meente tot dat moment op had gere-
kend.

Paul de Vlieger

Enorm noodgebouw voor De Giraf in Elsbroekpark
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Tijdelijke school van
ruim 2.100 vierkante
meter met achttien
klaslokalen

Hillegom ■ Een tijdelijke school
van ruim 2.100 vierkante meter
met achttien klaslokalen, plus
ruimtes voor twee kinderdagver-
blijfgroepen. Die verschijnt als
alles volgens plan verloopt ko-
mend najaar in het Elsbroekpark
in Hillegom. Het gebouw moet
rond de kerst klaar zijn en blijft
maximaal vijf jaar staan.

Haarlem ■ Hendriks sprak ook
enkele memorabele woorden tij-
dens het openingsfeestje van het
park. Hij hoopt dat het nieuwe,
klimaatvriendelijke stadsparkje
een plek van ontmoeting zal wor-
den - overeenkomstig het gedach-
tegoed van de pas overleden paus.
,,Een plek voor broederschap, die
in deze tijd van oorlogen zo onder
druk staat.’’

Lovende woorden
De bisschop was niet de enige die
zich lovend uitliet over de nieuwe
aanwinst in Haarlem. Ook buurt-
bewoner Maria Elena Bisschops is
blij met het nieuwe groen, dat in
de plaats komt van een stenig en
rommelig plein.

Bisschops: ,,Het is geen eenvou-
dig traject geweest om te komen
tot dit park, maar het is een prach-
tige plek waar wij als buurtbewo-
ners elkaar kunnen ontmoeten. We
gaan hier veel mooie momenten
beleven.’’

Het veranderen van het Bisschop
Bottemanneplein in een park heeft
heel wat voeten in de aarde gehad
en ook veel geld (2,5 miljoen euro)
gekost. Het traject startte al in 2017,
toen buurtbewoners van het aan-
grenzende Emmaplein het burger-
initiatief namen voor een stads-
park rond de gehele kerk.

Dat is niet gelukt, ook omdat de

kerk de eigen tuin van het godsge-
bouw niet wilde opofferen voor
een grote gemeenschappelijke
ruimte. De gemeente heeft daarom
gekozen voor een kleiner en goed-
koper alternatief door alleen het
Bisschop Bottemanneplein te ver-
groenen. Een klus die toen nog op
drie ton was begroot.

Schoon regenwater
Het heeft veel meer gekost, maar
het resultaat mag er wezen. Het
park heeft de grootste wadi van de
stad. Regenwater komt hier samen

en belandt via een drainagestelsel
onder de wadi in het grondwater.
Het grote voordeel: schoon regen-
water belandt niet in vuil rioolwa-
ter, waarna het moet worden ge-
zuiverd.

Een wadi helpt tegen hittestress
in de grote stad en zorgt dat het
riool tijdens stortbuien minder
wordt belast. Projectleider Simon
Paap van Dura Vermeer vertelt dat
de wadi van alle kanten regenwater
krijgt toegevoerd, dat door open
watertoevoeren in het parkje naar
het lager gelegen deel (de wadi)

REPORTAGE Wijwater als eerste vocht voor nieuwe wadi bij Koepelkathedraal

Haarlem heeft nieuw stadspark
Bisschop Hendriks heeft
vrijdag het nieuwe
stadspark bij de ingang
van de Koepelkathedraal
gewijd. Hij sprenkelde
een beetje wijwater in
de nieuwe wadi, een gro-
te waterberging die het
hemelwater van de kerk
en de omliggende hui-
zen moet opvangen.

Arthur de Mijttenaere
arthur.demijttenaere@mediahuis.nl

Bisschop Hendriks tijdens de feestelijke handeling voor de ingang van de kerk. FOTO UNITED PHOTOS/ELMER VAN DER MAREL

❜❜Het is een
prachtige plek
waar wij als

buurtbewoners
elkaar kunnen
ontmoeten


